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OBEC BREZOVIČKA, Brezovička 8, 082 74 
 

Zápisnica  
z 5. rokovania Obecného zastupiteľstva  Obce Brezovička,   

konaného dňa 25.9.2023 o 18:30 v sále KD    

 

Prítomní:  Bc. Peter Tomčufčík, starosta obce 

Poslanci : Michal Šefčík, Lukáš Bujňák, Ľubomír Černický, Adriana 

Michaleková, Ing. Ján Polomský  

Neprítomný:   

Ďalší prítomní: Slavka Tkáčová - zam. obce,  

    

Program: 

 

1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice, kontrola plnenia uznesení 

2. Správa o kontrole rozpočtu a vývoja nákladov na energie 

3. GDPR – zodpovedná osoba - ponuka 

4. Plnenie rozpočtu, úprava rozpočtu 

5. Sťažnosti občanov 

6. Rôzne, diskusia 

7. Uznesenia, záver 

 

K bodu  1. Otvorenie, určenie overovateľov zápisnice, kontrola plnenia uznesení 

 

 Starosta privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že sú prítomní všetci poslanci  

a rokovanie je uznášaniaschopné. Ďalej prečítal návrh programu rokovania, navrhol zapisovateľku 

Slavku Tkáčová a overovateľov zápisnice Lukáš Bujňáka a Ľubomíra Černického. 

Z predchádzajúceho zasadnutia vyplynuli plnenie, ku ktorým sa starosta vyjadril:  

- uznesenie č. 29-13/2023: zabezpečiť informovanie občanov o plánovanom kosení na cintoríne – 

kosenie bolo vyhlásené aj vopred, ale aj po kosení. Starosta zabezpečí hlásenie v miestnom rozhlase. 

 

 Starosta prečítal uznesenie: OZ berie na vedomie správu o plnení uznesení a schvaľuje 

program rokovania bez zmien, zapisovateľku Slavku Tkáčovú a overovateľov zápisnice Lukáša 

Bujňáka a Ľubomíra Černického. 

 

Hlasovanie:   za:    5 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

K bodu  2. Správa o kontrole rozpočtu a vývoja nákladov na energie 

  

Starosta predložil poslancom správu hlavného kontrolóra obce Ing. Vladimíra Matfiaka. 

V správe rozoberá bežné príjmy obce a náklady na energie a mzdy za prvých šesť mesiacov od roku 

2015 do roku 2023. P. Matfiak skonštatoval, že najväčšou položkou bežných príjmov sú výnosy dane 

poukázané obci. Náklady na mzdy tvoria ¨v priemere 47,5% z bežných výdavkov. Náklady energie sú 

vyššie od zmeny vykurovania budovy OcÚ. Napriek tomu neodporúča úplne vypnúť verejné 

osvetlenie alebo prestať kúri v budove OcÚ. Poslanci si prečítali podrobne správu. 

 

 Starosta prečítal uznesenie: OZ prerokovalo Správu kontrolóra o kontrole rozpočtu a vývoja 

nákladov na energie a berie na vedomie Správu o kontrole rozpočtu a vývoja nákladov na energie. 
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Hlasovanie:   za:    5 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

K bodu  3. GDPR – zodpovedná osoba - ponuka 

 

 Starosta informoval poslancov, že osobnyudaj.sk ponúka poskytovanie služieb zodpovednej 

osoby za 40,-€/mesačne. Túto funkciu v obci zabezpečuje pracovníčka, ktorá sa zúčastnila školenia. 

Poslanci prerokovali návrh. Z finančných dôvodov nemajú záujem o podpísanie zmluvy. 

 

 Starosta prečítal uznesenie: OZ prerokovalo a zamieta ponuku spoločnosti osobnyudaj.sk na 

poskytovanie služieb zodpovednej osoby. 

 

Hlasovanie:   za:    5 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

K bodu  4. Plnenie rozpočtu, úprava rozpočtu 

  

Starosta predložil poslancom rozpočtové opatrenie č. 4/2023 zo dňa 2.8.2023, kedy sa poslanci 

stretli na mimoriadnej schôdzi ohľadom navýšenia čerpania rezervného fondu, z dôvodu záujmu 

obstarania detského ihriska a nedostačujúcich prostriedkov na hasičskú zbrojnicu a dvor pri obecnom 

úrade. Na mimoriadnej schôdzi navrhli prostriedky na detské ihrisko vo výške 2 000,- eur, navýšenie 

prostriedkov RF na hasičskú zbrojnicu o 5 000,- eur a dvor pri OcÚ o 3 000,- eur. Súčasne očakávame 

refundáciu nákladov na obstaranie detského ihriska vo výške 1 500,-eur z prostriedkov VÚC. 

  

 Starosta prečítal uznesenie: OZ prerokovalo doterajšie plnenie rozpočtu, a berie na vedomie 

rozpočtové opatrenie č. 4/2023 a schvaľuje úpravu rozpočtu č. 4/2023 zo dňa 2.8.2023. 

 

Hlasovanie:   za:    5 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

K bodu  5.  Sťažnosti občanov 

 

 Starosta informoval poslancov, že mu bol doručený list od p. Šefčíka, ktorý sa sťažuje na 

praskanie domu spôsobené prejazdom automobilov popri jeho dome. Požaduje pozastavenie prác na 

dvore OcÚ a žiada náhradu za vzniknuté škody vo výške 2 000,- eur. Poslanci si list prečítali. 

 Ďalej starosta predložil list od p.Švecovej z 20.7.2023, ktorá sa sťažuje na nečinnosť OcÚ. 

Poslanci sa oboznámili s listom a prílohami. Skonštatovali, že momentálne je problém vyriešený 

vyčistením priepustu. P. starosta zatiaľ nezistil, či to budú spravovať cestári. Zatiaľ čakáme na 

vyjadrenie. Poslanci skonštatovali, že o tejto skutočnosti má informovať p. Švecovú. 

 

 Starosta prečítal uznesenie: OZ prerokovalo sťažnosť p. Šefčíka a sťažnosť na nečinnosť 

obecného úradu a poveruje starostu odpovedať na list p. Švecovej. 

 

Hlasovanie:   za:    5 

   proti :    0  

    zdržal sa:   0  

     neprítomní pri hlasovaní: 0  

 

K bodu 6. Rôzne, diskusia 
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1) Starosta informoval na potrebu vypracovania Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 

obce. Terajší program platí na obdobie 2016 – 2023. V budúcnosti, ak obec bude žiadať 

dotácie, bude nutné predkladať aj aktuálny program. 

2) Poslanci opäť upozornili na potrebu informovania občanov prostredníctvom obecného 

rozhlasu o kosení na cintoríne vopred. 

3) Viacerí poslanci sa sťažovali na znečisťovanie ovzdušia pri vypaľovanie trávy v nedávnej 

dobe. Starosta aj poslanci upozorňujú na zákaz občanov, ktorých pri tom prichytia. Niektorí 

napriek tomu zákaz porušujú. Obec ich nemôže pokutovať, iba zavolať políciu. Poslanci 

skonštatovali, že bude potrebné vyhlásiť v obecnom rozhlase zákaz vypaľovania. 

4) Bude potrebné pokosiť priestranstvo pred rodinným domom na Kamencoch, kde nikto nebýva 

ani neužíva nehnuteľnosť. 

  

K bodu 7. Záver 

 

Starosta ešte raz prečítal všetky uznesenia, ktoré boli priebežne schválené, poďakoval všetkým 

za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 20:45 h. 

 

Zapísala: Slavka  Tkáčová 

                       ............................................     

Overovatelia:          starosta obce 

Lukáš Bujňák  ...........................................                                           

Ľubomír Čermický  ...........................................     


